
רקע היסטורי -קנאביס בתאילנד

השם מרמז על כך שהסם הגיע ככל , )กญัชา: תאילנדית" (ה'גנג" קנאביס מכונה בתאילנד
.הנראה מהודו

יס בארצות אסיה למטרות של יצירת סיבים לאריגה של  שימש הקנאב, מבחינה מסורתית
. בישול ורקיחת תרופות, בדים

אשר הייתה נפוצה למטרות של שיכוך כאבי שרירים בשימושם של  קנאביס שימש כתרופה 
קנאביס נאסר לשימוש למטרות  . להקלה על צירים של יולדות וליצירת אפקט אופורי, פועלים

יש הטוענים כי כמעט בכל חצר בית גידלו קנאביס לשימוש כצמחי מרפא או  . 1930ברפואיות 
.וכי שינויים אחרונים בחוק כמעט מחקו את ההיסטוריה של המריחואנה בתאילנד, לתרופות

.1935מכירה ושימוש בקנאביס הופללו על ידי חוק הקנאביס ב, החזקה



ציר הזמן של תאילנד בתחום הקנאביס
בשנת , אף על פי שהקנאביס לא הוגבל באמנה זו. תאילנד חותמת על אמנת האופיום הבינלאומית: 1912•

. תוקן ההסכם כדי להגביל את ייצוא הקנאביס למדינות בהן נאסר 1928

אותו  , בשנה זו נחקק חוק המריחואנה. לא היו חוקים נגד גידול או שימוש בקנאביס בתאילנד: 1934עד •
,  וגרר עונשים, שימוש ומכירה של קנאביס, החוק הפליל כל החזקה. ין'פאהוניותיזם ראש הממשלה פוט 

.הקנאביס היה עדיין בשימוש נרחב בתאילנד, למרות זאת. קנסות ומאסר: כמו

חיילים אמריקאים שהשתתפו במלחמה עשו שימוש בקנאביס ואף , ויאטנםבמהלך מלחמת : 1965-1973•
.העבירו מריחואנה תאילנדית לארצות הברית באמצעות מערכת הדואר הצבאית

  1971כאויב הציבורי הראשון בארצות הברית בשנת " שימוש בסמים"רד ניקסון הכריז על 'ב ריצ"נשיא ארה
היו פעילים   DEA-ה. 1973בשנת ) DEA(והקים את הסוכנות האמריקאית לאכיפת השימוש בסמים 

וההערכה היא שהם לחצו על ממשלת תאילנד להפוך לאגרסיבית יותר נגד סמים   1963בתאילנד מאז 
.בתאילנד

פועל על מנת לשלב רבים מחוקי הסמים של תאילנד ) ONCB(משרד המועצה לבקרת סמים : 1979•
שסיווג את המריחואנה כסם נרקוטי ) B.E. 2522" (חוק הסמים בתאילנד", במסגרת חוק כולל אחד

החזקת . ג"ק 10עבור כמויות של עד , באט 50,000או קנס של , שנים 5עם עונש מרבי של  5בקטגוריה 
או   -שנות מאסר ו  15 - 2ג נחשבה אוטומטית ככוונת מכירה שהביאה לעונשים של "ק 10כמויות מעל 

.באט 150,000 - 20,000קנסות שנעים בין 

.  פתח במלחמה כוללת בכל הסמים שינאוואטרה תאקסיןראש הממשלה : 2003•
ואילו מאוחר יותר נמצא כי , משפטי-איש מתו ברצח חוץ 3000ארגוני זכויות אדם מעריכים כי למעלה מ

.  לפחות למחציתם לא היה כל קשר לסחר בסמים

.קנאביס לשימוש רפואי הפך חוקי, כתב העת המלכותי פרסם כי לפי חוק פקודת הסמים :2019•


